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Protokół Nr VIII/2005 z dnia 27 września 2005 roku

Protokół Nr VIII/2005.

z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie

z dnia 27 września 2005 roku

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 13 z 15 radnych, 2 nieobecnych usprawiedliwionych.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego.

Głosowanie

12 głosów – za

1 głos – wstrzymujący się

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.

Nie zgłoszono wniosków. Odczytał proponowany porządek obrad (zał. Do protokołu).

Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Głosowanie

13 głosów – za

Ad. 3

Pan Przewodniczący

- zapytał w jakie dni i o jakich godzinach radnym pasują terminy sesji?

Radny M.Żelezik

- uważam, że sesje zwołuje Przewodniczący Rady na podstawie Statutu i Regulaminu pracy Rady, my musimy się dostosować.

Radny J. Wiencek

- o terminach nie mówimy, czasem trzeba wcześniej powiadomić.

Radny Z.Konieczny

- myślę że koledzy wyrazili się jasno, że o sesji decyduje Przewodniczący , jeśli chodzi o godziny to najlepiej 900 lub 1000.

Radny T.Styczeń

- mieszkańcy wsi proszą aby już włączyć oświetlenie o godz. 430 gdy idą do pracy jest ciemno.

Radny Z.Adamski

- światła powinny się świecić jednakowo, różnica między Sosnowcem a ul. Polną wynosi 40 min.

- ul. Polna została tak podmyta że zrobiły się korytarze,

- przy ul. Sportowej nie świecą się lampy,

- prosiłem aby wyrównać wyrobisko po wykopach złomu i odtworzyć ścieżkę, którą ludzie będą mogli przechodzić,

- przy ul. Dworcowej k/p. Krzelowskiej gałęzie wystają nad drogą utrudniając przejazd samochodów,

- dokończyć utwardzenie tłuczniem ul. Kieleckiej.

Radny W.Tabor

- już są problemy z wodociągiem w Gniewięcinie, od strony Krężół ludzie nie mogą korzystać z wodociągu bo jest za małe ciśnienie.

Radny M. Żelezik
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- droga Przełaj Czepiecki – Mstyczów jeśli nie teraz to proszę ująć w budżecie 2006 utwardzenie kamieniem k/ p. Kurdek.

Radny J.Sroka

- droga Szałas – Bugaj tzw. Klony, proszę o kamień i wyrównanie.

Radny J.Wiencek

- zapytał czy podłączenie wodociągu w Gniewięcinie nie spowodowało spadku ciśnienia na Oś. Skarpa.

Pan W. Jarzyński

- większego ciśnienia nie mogę zrobić jest na wejściu 5,5 atmosfery.

Radny J.Psonak

- jakie są postępy przy wykonaniu podjazdu na obwodnicę?

Radny Z.Adamski

- Powiat wykonał rów wzdłuż drogi na Sosnowcu ale nie ma przepustów za mostem jest rura &Oslash; 60, która nie zbiera wody proszę to sprawdzić na miejscu.

Ad. 4

Pan Przewodniczący

- odczytał pismo radnego Jana Gładki dotyczące wniosków do zmian w Planie Rozwoju Lokalnego dotyczy tabeli 12 poz. 11, wczoraj na Komisji Budżetowej sprawy
zapisów zostały wyjaśnione.

Pan Burmistrz

- terminy sesji wynikają ze współpracy Urzędu i Rady, dzisiejsza sesja wynika z otrzymania środków na bazę turystyczno – kulturalno – rekreacyjną i terminu
podpisania umowy. Zmiany dotyczą udziałów procentowych w inwestycji jest to tabela 12 poz. 9.

Wniosek o wyrzuceniu zapisu o modernizacji systemu cieplnego, to nie chodzi o spółkę my chcemy podłączyć do sieci budynki użyteczności publicznej,
zmieniliśmy kwotę zgodnie z ustaleniami na Komisji Budżetowej wpisana jest 2mln zł.

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego gminy Sędziszów na lata 2004 – 2013.

Głosowanie

13 głosów – za                          uchwała Nr VIII/79/2005

Ad. 5

Pani Skarbnik

- w związku z tym, że realizacja budowy bazy rozpocznie się w 2006 roku musimy dokonać zmiany załącznika Nr 4a do uchwały budżetowej, z zał. 4 wyrzucamy to
zadanie a wpisujemy w zał. 4a, w zał. Nr 3 zmniejszamy kredyt o kwotę 252.553zł jest to kwota naszego udziału.

Odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005.

Głosowanie

13 głosów – za                          uchwała Nr VIII/80/2005

- w związku z tym że wnioski na dofinansowanie drogi Wojciechowice – Deszno oraz budowy placu zabaw i podjazdu w Pawłowicach nie uzyskały akceptacji
musimy zrobić korektę budżetu,

odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005.

Głosowanie

12 głosów – za

1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr VIII/81/2005

Ad. 6

Pan Przewodniczący

- wczoraj na Komisji Budżetowej ustaliliśmy poprawiony zapis projektu uchwały w sprawie poręczenia spłaty kredytu przez Sędziszowskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej w Sędziszowie zaciągniętego w BS w Sędziszowie na sfinansowanie zadania p.n. zakup węgla.

Pani Skarbnik
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- jest to nowa spółka, która zaczyna działalność. I część poręczyło SEFAKO  o czym poinformowało nas pismem. Przed sesją otrzymaliśmy również pismo od SPEC
o złożenie pisemnej deklaracji poręczenia kredytu w wys. 200.000zł a BS żąda gwarancji do 300.000zł jako zabezpieczenie ryzyka. Nie ma przepisów do jakiej
kwoty Rada może poręczyć. Na Komisji Budżetowej uchwała została poprawiona, w budżecie 2006 roku musimy uwzględnić poręczenie.

Radny W.Tabor

- zapytał czy poręczenie dla Jędrzejowa już się skończyło?

Pani Skarbnik

- kończy się w 2008r.

Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie poręczenia kredytu .

głosowanie

13 głosów – za                             uchwała Nr VIII/82/2005

Ad. 7

Pan Burmistrz

- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych:

Pan T.Styczeń – oświetlenie uliczne ustawimy wtedy gdy będą spisywać liczniki,

Pan Z.Adamski – ul. Polną zgłosimy,

-         sprawdzimy gdzie zwisają gałęzie nad drogą,

-         ul. Kielecka , możemy dokończyć gdy będzie równiarka,

Pan  Z.Adamski droga musi być zaklinowana walcem,

Pan Burmistrz – PKP wytnie zarośla, my zetniemy pobocze

Pan Z. Adamski – powiat robi w Pawłowicach, mają sprzęt może uda się dogadać i

                              Zrobią,

Pan Burmistrz – sprawę przepustów rozeznamy na miejscu,

Pan W.Tabor – w Gniewięcinie musi być zrobiona przepompownia aby podnieść

                          Ciśnienie,

Pan M. Żelezik – umówieni jesteśmy z p. Kurdek, w br daliśmy 2 zestawy, będzie

                             Ciężko żeby jeszcze coś zrobić,

Pan J.Sroka – droga Szałas Bugaj musi być ujęte jako zadanie inwestycyjne w 2006r,

Pan J. Psonak – może już dziś firma rozpocznie budowę pochylni,

Pan Z.Gładki – podjazd przy szkole w Pawłowicach ujmiemy w budżecie 2006,

Pan Z. Gładki

- nam chodzi o zmniejszenie spadku.

Ad. 8

Pan Z.Adamski

- zgłosił wycinkę zarośli przy nowej strażnicy i podcięcie drzew przy ul. Sportowej.

Pan Burmistrz

- do dziś nie mamy porozumienia ze Wspólnotami Mieszkaniowymi na osiedlach. Prezes SEFAKO myśli o pozbyciu się udziałów w Spółce, docelowo on nie będzie
chciał korzystać z tego ciepła. Były rozmowy że za pewną odpłatnością przejęliby to rozliczenie, ale dzisiaj mówią że nie wyrażają zgody. Prawnych możliwości
dotowania ciepła nie mamy.

Radny J. Wiencek

- po spotkaniu ze Wspólnotami p. Pasek mówił , że wystąpili do URE o wyjaśnienie i czekają na odpowiedź, twierdzą że w Sandomierzu działa forma rozliczania
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indywidualnego. Może sprawa się rozwiąże gdy URE odpowie że nie można stosować takiego rozliczania, jeśli odpowie że można to będzie problem Spółki.

Radny W.Kozendra

- byłem na spotkaniu na Oś. Sady, może byłaby zgodność żeby płacili po 10zł za rozliczanie ale czekają na odpowiedź. Dzisiaj delegacja miała być u Prezesa SPEC.

Pan Burmistrz

- wczoraj podjęliśmy decyzję aby puścić ciepłą wodę do wszystkich bloków.

Radny J.Wiencek

- wczoraj rozmawiałem z osobą z Siedlec, która stwierdziła że nie może być takiego rozliczenia jak chcą mieszkańcy.

Pan Burmistrz

- odczytał stanowisko URE o sposobie rozliczania z dnia 4 maja 2005 roku, tam gdzie są mieszkania w budynkach wielolokalowych umowy zawiera się z
zarządcami i oni rozliczają koszty. W taryfie na ciepło nie można ująć kosztów nieściągalności, nie można zakładać strat. Na spotkaniu Wspólnot zarzucili nam że
zakupiliśmy miał węglowy dla ASPRY. Nie podnosiliśmy ceny aby nie podnosić ludziom, przez ostatni sezon prowadził ZUK.

Radny J.Wiencek

- może trzeba było wybrać inne rozwiązanie.

Pan Burmistrz

- byliśmy ostatnio w Tychach oglądaliśmy jak funkcjonuje w pełni zautomatyzowana ciepłownia.

Radny M. Żelezik

- ZSR w Krzelowie w dniu 22 października organizuje zjazd absolwentów z okazji    60 – lecia szkoły, w imieniu organizatorów zaprosił absolwentów.

Ad. 9

Pan przewodniczący zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.
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